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Plats och tid Kommunhuset, kl. 09.00 -15.00 
 
Beslutande Ewa Engdahl, (c) ordförande 

Kjell Front, (c) 
Lars-Magnus Ek, (c) 
Marita Björkvall (m) 

 Mona Svensson (m) §§ 155-157 
 Gunilla Schollin-Borg (mp) 
 Jonas Erlandsson (s) 
 Folke Karlsson (s) 
 Magnus Gabrielsson (s) §§ 159-188 
 Diana Bergeskans, (s) 
 Raymond Asp, (s)   
 Mikael Jonnerby (c) §§ 158-188 
 
Övriga deltagare Kommunchef Joakim Malmdahl 

Kommunsekreterare Anders Ivansson 
Socialchef Stellan Lindeberg 
Teknisk chef Peter Siilak 
Skolchef Anders Johansson 
Stadsarkitekt Arne Wandin 
 
 

Utses att justera Kjell Front och Jonas Erlandsson  
 
Justeringens plats och tid Kommunhuset torsdagen den 25 september 2008 kl 09.00 

 
Underskrifter Sekreterare  ............................................................ Paragrafer 155-188 

Anders Ivansson 
 

 
 Ordförande  ........................................................................................................... 
  Ewa Engdahl 
 Justerande    .........................................                    .................................................. 

Kjell Front Jonas Erlandsson 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 

Nämnd/Styrelse Kommunstyrelsen 
 

Sammanträdesdatum  2008-09-18 
 

Datum för anslags uppsättande  2008-09-25 Datum för anslags nedtagande  2008-10-17 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, Högsby 

  
Underskrift   .......................................................... 

 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  2(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 155  DNR:KU/2008/26  
 

Godkännande av dagordningen 

 Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl efterhör om dagordningen kan 
godkännas.  
Följande ärende föreslås utgå: 
  
1 Rivning av fastigheten Huseby 7:2 
2 Industrifastighet Högsby 1:88. 
3 Motion om att förlägga Utskotts- och Kommunstyrelsemöten ute i verksam-
heterna 
4 Fyllnadsval efter Brigitte Kühne 
5 Fyllnadsval efter Stefan Carlsson 
 
Ett extra ärende om försäljning av industrimark tillkommer 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Dagordningen godkännes med de föreslagna ändringarna. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  3(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 156  DNR:KU/2008/59  
 

Redovisning från verksamheterna, avstämning/uppföljning gentemot bud-
get med målsättningar 

 Skolchefen lämnar en ekonomisk rapport från sin verksamhet. En redovisning 
lämnas på hur skolskjutsarna har fungerat sedan skolstarten, i samband med att 
det gjorts en ny skolskjutsupphandling av KLT. 
 
Socialchefen redovisar det ekonomiska läget från sin verksamhet. 
 
Tekniska chefen rapporterar en avvikelse på -200 tkr gentemot årets budget. 
Projektering och arbetet med anslutningsvägar till Huseby-rondellen fortlöper. 
Planering pågår för övertagandet av räddningstjänsten och måltids- 
verksamheten 2009. 
 
Kommunchefen redovisar den ekonomiska rapporten från kommunledningsut-
skottet. Prognosen visar +2 000 tkr gentemot budget 2008. 
 
Mona Svensson påtalar att hon är missnöjd med de ekonomiska redovisningar-
na från socialutskottet och att de måste bli bättre i framtiden. 
 
Diana Bergeskans informerar om att handikappsomsorgen har varit duktiga på 
att spara. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningarna läggs till handlingarna 
 
Rapportering från kommunverksamheterna ska fortsättningsvis vara skriftliga 
och fokusera på måluppfyllelse och avvikelser gentemot budget. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  4(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 157  DNR:KU/2008/13  
 

Ekonomiredovisning 

 Kommunchefen redovisar en preliminär ekonomiskt prognos för innevarande 
år. I apriluppföljningen redovisas en negativ resultatprognos på -5 mkr för 
2008, dessa siffror kommer med största sannolikhet att försämras i delårs-
bokslutet per sista augusti. Det färdiga delårsbokslutet kommer att redovisas på 
Kommunstyrelsen den 6 oktober. 
 
Mona Svensson yrkar på att ett inköpsstopp införs till årets slut. 
 
Socialdemokraterna framför åsikter om att inköpsstopp ej införs.  
 
Diskussioner förs kring införande av ett inköpsstopp för resterande delen av  
året. 
 
Kommunchefen redovisar även förslag på åtgärder för att förbättra den interna 
kontrollen. Högsby kommuns revisorer har under ett flertal år påtalat att kom-
munen har en bristande internkontroll i sina verksamheter. Med anledning av 
detta föreslår undertecknad att följande åtgärder vidtas. 
 
• Ta fram rutiner för att hantera frånvaro och ledighet. Arbetet bedrivs i 

samverkan med HUL 
• Införa rekvisitioner vid inköp av material över disk 
• Följa upp kostnaderna per objekt (fordon, anläggning) 
• Göra en översyn av kommunens inköpsavtal och upphandlingar utifrån de 

synpunkter som framkom i Öhrlings PriceWaterhouseCoopers 
granskningsrapport av genomförda upphandlingar 2005-11-29. 

 
Sista punksatsen kommer att medföra att extra administrativa resurser behöver 
tillföras under en viss period. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att verkställa inköpsstopp. Det praktiska  
upplägget av inköpsstoppet hanteras av kommunchefen. 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunchefens förslag till åtgärder för att 
förbättra den interna kontrollen inom Högsby kommun. 
 
Ett informationsarbete påbörjas som ska leda till att förståelsen för en god  
budgetdisciplin ökar bland personal. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  5(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 158  DNR:KF/2008/37  
 

Budget 2009-2011 

 Ny skatteunderlagsprognos från SKL 
Sveriges kommuner och landsting (SKL) har reviderat skatteunderlags-
prognoserna för 2008-2010. Innebörden för Högsby kommuns prognostiserade 
skatteintäkter och statsbidrag jämfört med den av kommunfullmäktige fast-
ställda budgeten för 2008-2011 är följande: 
 
År Minskade skatteintäkter och statsbidrag 
2008 -600 tkr 
2009 -1750 tkr 
2010 -2600 tkr 
2011 -3200 tkr 
2012 -2400 tkr 
2013 -2400 tkr 

 
Utifrån den av KF beslutade resultatbudgeten för 2009 till 2013 får vi följande 
förändrade resultatnivåer 
 
År Resultat enligt 

KF´s beslut i 
juni 2008 

Resultat efter 
reviderade skat-
teunderlags pro-
gnoser 

Återställande av ba-
lanskrav utifrån pro-
gnos 2008 ( -4 mkr) 

2009 2 000 tkr    250 tkr -14 900 tkr 
2010 7 600 tkr 5 000 tkr   -9 900 tkr 
2011 6 200 tkr 3 000 tkr   -6 900 tkr 
2012 6 400 tkr 4 000 tkr   -2 900 tkr 
2013 6 700 tkr 4 200 tkr     1 200 tkr 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  6(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 

 KS § 158  DNR:KF/2008/37 
 

Resultatbudget 2009 och ekonomiskplan 2010 - 2013 
(inkl reviderad skatteunderlagsprognos)

Budget Budgetförslag VP VP VP VP
2008 2009 2010 2011 2012 2013

Verksamhetens intäkter -84 293 338 -95 621 120 -96 080 411 -96 080 411 -98 962 823 -100 942 080 
Verksamhetens kostnader 380 411 691 398 140 445 402 356 832 410 337 832 418 544 589 429 845 293
Personalförsäkring o pension 61 380 000 63 590 000 65 233 000 67 333 000 69 184 658 71 260 197
Kalkylerad kapitalkostnad -16 759 561 -16 000 000 -16 000 000 -16 000 000 -16 000 000 -16 000 000 
Kalkylerad personalomkostnad -66 911 000 -62 334 000 -64 318 000 -66 362 000 -68 021 050 -70 061 682 
Avskrivningar 9 374 055 9 000 000 9 200 000 9 400 000 9 200 000 9 000 000
Kostnader exkl kalkylkostn 367 495 185 392 396 445 396 471 832 404 708 832 412 908 196 424 043 808
Nettokostnader 283 201 847 296 775 325 300 391 421 308 628 421 313 945 373 323 101 728

Åtgärder/sparbeting -6 735 000 -7 775 000 -9 595 000 -9 595 000 -9 595 000 
utökning av åtgärder/sparbeting -1 040 000 -1 820 000 0 0
Skatteintäkter -189 702 651 -198 335 000 -206 915 000 -215 862 000 -225 144 000 -231 898 320 
Generella statsbidrag -98 248 400 -96 012 000 -94 776 000 -90 157 000 -87 181 000 -89 796 430 
Finansiella intäkter -2 500 000 -2 500 000 -2 500 000 -2 500 000 -2 500 000 -2 500 000 
Finansiella kostnader 6 515 500 6 515 500 6 515 500 6 515 500 6 515 500 6 515 500
Resultat efter skatt o finansiering 733 703 291 175 5 059 079 2 970 079 3 959 127 4 172 522

Förändring eget kapital 733 703 291 175 5 059 079 2 970 079 3 959 127 4 172 522

FINANSIELLA MÅL Budget -08 Förslag -09 Förslag -10 Förslag -11 Förslag -12 Förslag -13

Balanskrav (IB: 11,9 mkr) Budget -11 121 591 -11 564 119 -6 505 040 -3 534 961 424 167 4 596 688

Balanskrav (IB: 11,9 mkr) Prognos -15 217 294 -14 926 119 -9 867 040 -6 896 961 -2 937 833 1 234 688

Nettokostn./skatteint.statsbidrag 98,5% 97,4% 95,6% 95,7% 97,4% 97,5%
 

Den 8/9 offentliggjorde Finansdepartementet regeringens förslag om utökade 
resurser till kommunerna och landstingen. En del i detta är sänkt arbetsgivar-
avgift med 1 %-enhet, vilket för Högsby kommun skulle innebära minskade 
personalkostnader om ca 1,5 mkr i 2007-års lönenivå. Hur de övriga delarna i 
regeringens förslag påverkar Högsby kommun är svårt att säga innan SKL har 
hunnit analysera dessa. Det finns tre alternativa vägar att gå: 
• kommunfullmäktige försämrar resultatnivåerna under planperioden enligt 
ovan  
•  tjänstemannaorganisationen får i uppdrag att ta fram förslag på åtgärder för 
att bibehålla de resultatnivåer som kommunfullmäktige beslutade om i juni 
2008 avseende åren 2009-2013  
•  kommunen avvaktar tills effekterna av regeringens förslag är utredda. 
 
Kommunchefen redovisar effekter av uppdaterade skatteunderlagsprognoser 
samt förslag från regeringen avseende sänkt arbetsgivaravgift. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunchefen kommer i samband med redovisningen av delårsbokslutet på 
Kommunfullmäktige i oktober, redovisa ovanstående effekter för verksamhets-
åren 2009-2013. 
 
Budgetproppen avvaktas och därefter uppdateras kalkylen och förslag till  
åtgärder redovisas på kommunstyrelsens samt kommunfullmäktiges samman-
träden i november. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  7(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 159  DNR:KF/2008/187  
 

Delårsrapport Högsby Bostads AB 2008-01-01--04-30 

 Högsby Bostads AB har överlämnat delårsrapport för perioden 2008-01-01—
2008-04-30. Sammanfattningsvis kan konstateras att resultatet för perioden ja-
nuari – april är bättre än förväntat och det är sannolikt att resultatet även på 
årsbasis kommer att bli något bättre eller i nivå med förväntningar. Nettoom-
sättningen är 155 kkr högre i år jämfört med 2007. Periodens resultat uppgår 
till – 62 kkr. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Högsby Bostads AB:s delårsrapport godkännes och överlämnas till kommun-
fullmäktige för kännedom.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Högsby Bostads AB:s delårsrapport godkännes och lägges till handlingarna 
och överlämnas till kommunfullmäktige för kännedom. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  8(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 160  DNR:KF/2007/194  
 

Taxa för avfall/renhållning 2009 

 Tekniska förvaltningen har tagit fram förslag till taxor för 2009 gällande VA 
med en kostnadstäckning på 98 %, avfall och tömning av enskilda avlopp med 
100 % kostnadstäckning.  
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige beslutar enligt Tekniska utskottets förslag 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  9(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 161  DNR:SU/2008/11  
 

Taxa för hembesöken inom hemsjukvården 

 Socialförvaltningen har upprättat i skrivelse förslag ett förslag till taxa för 
hembesöken och några kompletteringar av hemtjänsttaxan. Det sistnämnda har 
till syfte att reglera taxan för enstaka insatser för att inte taxan skall bli ohemul 
för den enskilde. 
 
Socialutskottets beslut 
Socialutskottet föreslår att kommunfullmäktige fastställer taxan för hembesök i 
hemsjukvården samt kompletteringar av hemtjänsttaxan i enlighet med framta-
get förslag. 
 
Socialutskottet föreslår att ingen faktureringsavgift tas ut för avgiften för hem-
besöken eftersom ingen kontanthantering kommer att ske vid dessa . 
 
Kommunstyrelsens förslag 
Taxan för hembesök i hemsjukvården samt kompletteringar av hemtjänsttaxan 
fastställs i enlighet med Socialutskottets förslag  
 
Ingen faktureringsavgift tas ut för avgiften för hembesöken eftersom ingen 
kontanthantering kommer att ske vid dessa  
 
Taxan för hemsjukvården gäller från och med 2008-11-01 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  10(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 162  DNR:KU/2008/189  
 

Användande av mäklare vid försäljning av mark/fastigheter 

 Kommunen står ibland inför avyttring av fastigheter och mark. För att säker-
ställa att kommunen hanterar dessa avyttringar/försäljningar på optimalt sätt 
bör en mark/fastighetsmäklare anlitas när avyttringen avser större objekt.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Högsby kommun skall vid avyttring av mark/fastigheter av större dignitet  
använda sig av etablerade mäklartjänster.  
__________ 
 
Jonas Erlandsson yrkar på att mäklartjänsterna ska upphandlas. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Högsby kommun skall vid avyttring av mark/fastigheter av större dignitet  
använda sig av etablerade mäklartjänster.  
 
Kommunchefen får i uppdrag att upphandla mäklartjänster under januari 2009. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  11(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 163  DNR:TU/2008/62  
 

Försäljning av Välenbadets camping 

 Välenbadets camping är idag utarrenderad. Anläggningen står inför ett stort 
nyinvesteringsbehov av nya servicebyggnader. Byggnaderna som finns idag är 
i så dåligt skick att tillfälliga baracker har hyrts in för att klara det nödvändi-
gaste under sommaren.  
 
Det åligger inte kommunen att bedriva campinganläggningar vilket dessutom 
kommunen inte har kunskap eller ekonomi att göra. För att säkerställa en fort-
satt god utveckling av Välenbadets camping bör kommunen avyttra anlägg-
ningen vilket på sikt även skapar mervärden för kommunen. 
 
Badplatsen bör fortsättningsvis vara kommunal. 
 
Tekniska utskottets förslag 
Campingen avyttras till arrendatorn. 
__________ 
 
Kommunchefen föreslår att ärendet återremitteras till Tekniska utskottet med 
uppdraget att ta fram ett underlag för vilka ekonomiska och verksamhetsmässi-
ga konsekvenser en försäljning av Välenbadets camping skulle innebära för 
kommunen.   
 
Kommunstyrelsens beslut 
Ärendet återremiteras till Tekniska utskottet för att vidare utreda vilka  
ekonomiska och verksamhetsmässiga konsekvenser en försäljning av Välen-
badets camping skulle innebära för kommunen. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  12(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 164  DNR:KU/2008/201  
 

Ny utbildningsinriktning inom gymnasieskolan 

 Ordföranden i ridklubben redovisade förslag till utveckling av gymnasiepro-
gram med ridsport som en del i utbildningen.  
Diskussioner fördes kring förutsättningar gällande ekonomi och efterfrågan 
bland gymnasieelever. Diskussioner fördes också kring utbildningar kopplade 
till det lokala näringslivet. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att ta fram ett beslutsunderlag avseende införan-
de av ett gymnasieprogram med ridsport som en del i utbildningen. Underlaget 
skall redovisas på kommunstyrelsen den 18 september.  
 
Fortsatta diskussioner förs med det lokala näringslivet. 
 
Målsättningen är att utbildningen skall kunna startas upp hösten 2009. 
 
Avstämning med utbildningsutskottet och kommunledningsutskott skall ske 
innan redovisning lämnas till kommunstyrelsen. 
____________ 
 
På uppdrag av kommunchefen har skolchefen fått i uppdrag att ta fram ett be-
slutsunderlag.  
 
Sedan några år bedrivs en ridinriktning vid Högsby Utbildningscenter. Den be-
drivs som individuellt val, specialidrott 300 poäng och pedagogiskt ledarskap, 
ridning 300 poäng. Detta utgör 24 % av studierna. I dagsläget går 6 elever  
denna inriktning. 
 
Målsättningen är att utbildningen kan starta hösten 2009. För att en utökning av 
befintlig ridinriktning ska kunna ske måste ett stall finnas tillgängligt. Syftet är 
att sökande från andra kommuner ska kunna hyra en stallplats för sin häst  
under utbildningstiden. Samarbete om stallet ska ske med Högsby Hästsport-
klubb. Två alternativ har tagits fram. Ett innebär en nybyggnad av stall med 14 
platser vid det befintliga ridhuset Sparbankshallen. Ett annat är en ombyggnad 
av en befintlig byggnad i Kolsrum. I båda fallen ska Högsby Hästsportklubb 
stå som ägare till byggnaderna. Högsby kommun står som borgenär för upp-
låningen och en driftgaranti som regleras i avtal med Högsby Hästsportklubb. 
Under kommande femårsperiod är nybyggnad av stall vid befintligt ridhus för 
närvarande omöjligt. Dels är området där byggnation kan ske kraftigt  
begränsat, dels finns en begränsande elledning. 
 
För att nå målsättningen med start av denna utbildning höstterminen 2009 
måste en projektledare anställas snarast för att marknadsföra utbildningen så att  
 
 
 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  13(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 164  DNR:KU/2008/201 
 

elever kan söka. Den sista ansökningsdagen är 2009-02-01. Om sökande finns 
till utbildningen och dessa har behov av stallplats måste stall ordnas till hösten 
2009. För att förslaget ska bli kostnadstäckande behöver samtliga stallplatser 
vara uthyrda och 14 respektive 15 elever gå på ridinriktningen vid Högsby  
Utbildningscenter. Under en inledningsperiod kommer kostnader att uppstå för 
kommunen. 
 
Mervärdet för kommunen gäller inte bara ridinriktningen vid gymnasieskolan. 
Det ger andra invånare med hästintresse möjlighet att hyra in sin häst vid ett 
ridhus i anslutning till befintligt ridhus och paddock. En fördelning av  
kostnader bör göras mellan fritidsverksamheten och gymnasieskolan i  
kommunen. Gymnasieskolan bär kostnaderna för utbildningen och Fritidsverk-
samheten för de stallplatser som inte blir uthyrda. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Högsby kommun medfinansierar en förstudie om utveckling av ridsporten med 
bl.a. uppförande av ett stall för Högsby Hästsportklubb. En marknadsunder-
sökning avseende intresset för en ridinriktning tas fram som underlag för fort-
satt utveckling. Maximal kostnad 200 000 kronor. Medel hämtas från kommun-
ledningsutskottets budget för projekt. 
 
Förbereda omprioriteringar i investeringsbudget för 2009 så att stallbygget kan 
bli genomförbart. 
 
Förbereda avtal med Högsby Hästsportklubb om drift av stall. 
 
Förbereda justeringar i budget för 2009 så att fritidsverksamheten får 
utrymme att täcka kostnader för outhyrda stallplatser.  
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  14(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 165  DNR:KU/2008/198  
 

Attitydfrämjande åtgärder för trä- och teknikbranschen 

 Industrin inom trä- och teknikbranschen ser ett ökat framtida behov av utbildad 
och erfaren personal. Samtidigt minskar de årskullar som söker till gymnasiet 
under de närmaste åren.  Åtgärder för att främja intresset för branschen är en 
viktig del i framtida satsningar för branschens fortlevnad. Detta arbete främjas 
av gränsöverskridande samverkan mellan aktörer som arbetar med frågor som 
påverkar branschens långsiktiga utveckling.  
 
Olika åtgärder är gjorda och arbetet är påbörjat för att öka attraktionskraften för 
branschen. Dessa aktiviteter har ofta skett inom ramen för olika projekt och av 
olika aktörer. När projekten tar slut, avklingar aktiviteterna. Det är viktigt med 
en kontinuitet för att säkerställa en bred rekryteringsbas för branschen och fort-
satt utveckling av företagen. 
 
Det fortsatta arbetet kan göras i olika etapper samt inom olika delområden. 
Första etappen är att göra en förstudie. Syftet med förstudien är att hitta sam-
verkansformer mellan organisationer för att kunna jobba i ett gemensamt  
projekt och målet är en ökad samverkan mellan olika organisationer, som  
resulterar i ett förslag på samverkansprojekt kring attitydfrågorna. Arbetet  
koncentreras till södra Sverige, där huvudområdena utgörs av Västra Götaland, 
Småland och ev Skåne. Förstudiepengar söks till hösten 08. Projektansökan för 
större gemensamt projekt beräknas klart till våren 09 och bör pågå i minst 3 år. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom förstudien och projektansökan. 
Jonas Högqvist ges uppdraget att bevaka ärendet och ansvara för ansökan om 
förstudiemedel för Högsby kommun. 
Arbetet knyts till näringslivet och dess företrädare samt till skolan. 
___________ 
 
Jonas Erlandsson yrkar avslag till förslaget med hänvisning till att ärendet bör 
drivas från näringslivets sida och ej i kommunal regi. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningsutskottets förslag avslås. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  15(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 166  DNR:UU/2008/9  
 

Yttrande över ansökningar om statlig tillsyn och rätt till bidrag till fristå-
ende gymnasieskolor i Vetlanda kommun 

 Högsby kommun bereds tillfälle att yttra sig över ansökan om statlig tillsyn och 
rätt till bidrag för fristående gymnasieskolor i Vetlanda kommun senast den 15 
september 2008. Ansökningen gäller:  
 
Ljud och Bildskolan LBS AB 
•  LBS Media 
•  LBS Specialutveckling 
•  LBS Musikproduktion 
 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen tillstyrker ansökningarna om fristående gymnasieskola i 
Vetlanda kommun. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Högsby kommun har inte något att erinra mot etableringen av de aktuella 
friskolorna. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  16(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 167  DNR:KU/2008/178  
 

Remiss - Ombildande av Alsteråns vattenvårdsförbund till vattenråd 

 Alsteråns Vattenvårdsförbund har upprättat ett förslag till att ombilda förbun-
det till ett vattenråd. 
 
Förslaget till arbetsordning och stadgar är översänt för yttrande. 
 
De som är intresserade att bli medlemmar i vattenrådet kan lämna uppgifter om 
kontaktpersoner/representanter tillsammans med yttrandet. Nuvarande med-
lemmar i förbundet behåller sina representanter om inget annat anges. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom förslaget. 
 
Kommunstyrelsens beslutar 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom förslaget. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  17(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 168  DNR:KU/2007/323  
 

Medborgarförslag att nyttja skollokalerna i Långemåla till företagshotell 

 Långemåla Medborgarförening lämnar i skrivelse, daterad 2007-09-23, ett 
medborgarförslag att använda skollokalerna i Långemåla till företagshotell. 
Detta skulle lösa önskemålen om 24-timmars service då företag söker lokaler. 
Lägger man hyran på en rimlig nivå är medborgarföreningen övertygad om att 
detta kommer att bli attraktivt då Långemåla precis som Högsby kommun i sin 
helhet ligger mitt i länet. I skollokalerna finns tillgång till varierande storlek 
på rum, flera toaletter, kök och bra parkeringsmöjligheter. Läget är mycket na-
turskönt och är lätt att hitta då det syns från riksväg 34. Långemåla Medbor-
garförening är övertygad om att denna lösning är fördelaktig för Högsby 
kommun och inte minst för hela den södra kommundelen. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-10-18, § 190 att remittera medborgar- 
förslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Skolchef Anders Johansson skriver i svar daterat 2008-05-02, att ”i årets  
investeringsbudget finns avsatt medel för ombyggnad av skolans lokaler till 
förskola. Detta gäller tegelbyggnaden. I budgetarbetet inför 2009 har det upp-
stått tveksamheter kring ombyggnaden, varför utbildningsutskottet föreslår att 
avvakta tills vidare. Vad gäller den byggnad som inrymmer matsal, finns ett 
stort renoveringsbehov. Fastigheten ansågs inte möjlig för förskoleverksam-
het. Med anledning av detta är förslaget om företagshotell inte aktuellt för 
närvarande. Möjligen kan idén tas upp igen när byggnadens kommunala  
användning är fastställd”. 
 
Vid kommunledningsutskottets sammanträde 2008-08-19 yrkar Marita  
Björkvall bifall till medborgarförslaget.  
 
Diana Bergeskans föreslår att en radonmätning genomförs innan beslut fattas 
avseende eventuell uthyrning eller försäljning av skollokalerna. 
 
Kommunledningsutskottets förslag  
Kommunen ställer sig positiv till att den äldre skollokalen i Långemåla hyrs ut 
eller avyttras, dock under förutsättning att radonmätning genomförs samt att 
kommunen inte har användning för lokalerna. 
______ 
 
En radonmätningar gjordes 1997 och efter det installerades en radonbrunn. Nya 
mätningar gjordes 1998. Radonhalten var då mellan 230-580 beroende på i 
vilket rum det är mätningen gjordes. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
Kommunen ställer sig positiv till att den äldre skollokalen i Långemåla hyrs ut 
eller avyttras. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  18(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 169  DNR:KF/2005/399  
 

Medborgarförslag utfarter utmed väg 34 genom Ruda samhälle 

 Ett medborgarförslag är inlämnat av boende på Storgatan 41 och 43 i Ruda. De 
skriver:  

”Vi är två småbarnsfamiljer som bor utmed Storgatan i Ruda och vi lever far-
ligt. Varje dag passerar ett stort antal bilar i väldigt hög fart utanför våra hus 
det passerar också många tunga fordon exempelvis timmerbilar.  

Det som är vårat stora problem är bilar i hög hastighet, tunga fordon kombine-
rat med våra utfarter från respektive hus som är väldigt kritiska. Vid Storgatan 
43 har vi den brantaste uppfarten längs med hela Storgatan och det är väldigt 
svårt att köra upp här och försöka stanna på trottoaren innan man kör ut på vä-
gen. Kommer det någon på trottoaren i fel ögonblick kan olyckan lätt vara 
framme. Vid Storgatan 41 måste man vid många tillfällen backa upp då det inte 
finns så många möjligheter att vända. Där har redan hänt en olycka när husets 
förra ägare backade in i en cyklist. Även vid Storgatan 43 har det hänt en 
olycka då en besökare körde på en bil som kom körande på Storgatan, bilen be-
fann sig i den döda vinkeln då han blev påkörd.  

Vi måste använda våra utfarter flera gånger varje dag för att ta oss exempelvis 
till och från våra jobb. På vintern är läget ännu mera allvarligt då halka och 
snövallar ställer till stora problem. Även när man ska svänga in från Storgatan 
till våra hus är det kritiskt då många bilar kommer i hög hastighet och inte 
uppmärksammar på att man blinkar och ska svänga.  

Vår önskan och idé är att man istället bygger en mindre väg på baksidan av 
våra hus. Den åkermark som finns där idag ägs av kommunen men är utarren-
derad. Vägen kunde bara gå den lilla biten rakt över åkern för att sedan komma 
ut på den befintliga väg som redan finns där. Ur allas synpunkt skulle detta bli 
ett bra alternativ. Det skulle undvikas att det händer en olycka och vi tror att 
många tycker att våran idé är bra. Eftersom vi har de två farligaste utfarterna 
längs med Storgatan så vet vi vad vi pratar om. Våra barn och vi skulle leva ett 
mycket säkrare liv.  

Kom gärna och titta på vårat förslag.”  
 
Kommunfullmäktige beslutade 2005-11-24, § 206 att överlämna förslaget till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-08-28, § 187 att ärendet ska handläggas av 
tekniska utskottet och dess förvaltning. 
_____ 
 
Tekniska utskottet behandlade ärendet vid sitt sammanträde 2008-08-21. 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  19(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 

 
 KS § 169  DNR:KF/2005/399 

 
Det har inkommit förslag ifrån boende i Ruda samhälle öster om bensinmacken 
att bygga nya utfarter på grönområdet söder om fastigheterna för utfart på R 34 
via Vikingavägen. 
 
Förvaltningen har med berörda fastighetsägare varit på plats och senare vid ett 
flertal tillfällen dryftat utfarten med berörd fastighetsägare. 
 
För att genomföra en vägbyggnation krävs det att detaljplanen för området görs 
om. 
 
Tekniska utskottets förslag till beslut. 
Trafiksituationen på R 34 genom Ruda måste ha varit väl känd när fastigheter-
na förvärvades. Förvaltningen har inga medel för att genomföra en ombyggna-
tion. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
I enlighet med Tekniska utskottets förslag. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  20(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 170  DNR:KF/2005/33  
 

Seniorboende 

 Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl träffade den 2 juli 2008 represen-
tanter för två pensionärsföreningar för att diskutera seniorboen-
de/mellanboende i Högsby kommun. 
 
Pensionärsorganisationerna är överens om att bostadsfrågan för äldre måste lö-
sas. I annat fall blir konsekvensen att bostadsmarknaden stagnerar alternativt 
att många äldre flyttar till andra kommuner. 
 
Pensionärsorganisationerna framför följande synpunkter: 
• Det finns efterfrågan på såväl marklägenheter som bostäder i flervånings-

hus 
• Det skall finnas gemensamhetsutrymmen med kök, matsal och sällskaps-

rum. Möjligen kan detta kombineras i samma lokal. 
• Ett eller flera rum skall finnas att hyra för besökare, släktingar etc. Detta 

medför att hyresgästen kan hyra en mindre lägenhet. 
• Lägenheterna skall utrustas med trygghetslarm. Hyresgästen skall kunna 

abonnera på denna tjänst. 
• Man tror att det behövs flest 2-rumslägenheter. 
• Önskemål finns om både hyresrätter och bostadsrätter. 
• En byggnation vid f.d. Tombstonetomten kan vara ett godtagbart alternativ 

 
Kommunstyrelsens ordförande föreslår att en enkät gällande intresset för seni-
orboende införs i tidningen Innehåll. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
En blankett tas fram för intresseanmälan i samverkan med PRO och SPF. En-
käten införs i tidningen Innehåll. 
 
Kommunen representeras vid pensionärsföreningarnas möten under och efter 
sommaren. 
 
En gemensam informationsgrupp bildas där ärendet kan kommuniceras åt båda 
håll. 
 
Högsby kommun bjuder in byggföretag under hösten till samtal kring byggna-
tion av seniorboende. Vid mötet deltar 1-2 representanter för pensionärsorgani-
sationerna. 
 
Kommunstyrelsens beslutar 
I enlighet med kommunledningsutskottets förslag. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  21(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 171  DNR:KF/2006/387  
 

Motion angående tillskapande av kolonilotter på kommunal mark 

 Kommunfullmäktigeledamoten Inger Gustavsson har inlämnat motion daterad 
2006-10-19 angående tillskapande av kolonilotter på kommunal mark. I Folk-
hälsorådets verksamhetsområde ingår att höja kommun- invånarnas livskvalité 
och sociala gemenskap i stort. Folkhälsorådet har funnit, att ha tillgång till en 
egen kolonilott är en förhöjning av livskvalitén, ökad social gemenskap, bil-
dande av nätverk och ökad sysselsättning för bland annat daglediga genom att 
kunna odla sina egna grönsaker etc. Kommunen får samtidigt välskötta grön-
områden där vi idag inte har möjligheter att avsätta resurser för att klippa grä-
set. Folkhälsorådet har därför undersökt intresset bland kommuninvånarna för 
tillskapande av kolonilotter. I denna under- sökning, i form av intresseanmälan, 
kom det fram att efterfrågan och intresset var mycket stort.  
 
I motionen yrkas att: 
− Kommunen inventerar lämpliga markområden som kan avsättas för koloni-

lotter i anslutning till centralorten och tillgång till vatten samt beslutar om 
att ställa i ordning dessa områden.  

− Ställa upp en gemensam redskapsbod. 
− Verka för att det på sikt bildas en kolonilottförening som får nyttja kom-

munens anvisade markområde. 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2006-10-19, § 191 att överlämna motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 
Kommunledningsutskottet har 2007-01-10, § 31 beslutat att överlämna motio-
nen till tekniska utskottet för beredning. 
 
Tekniska utskottets förslag 
Ett möjligt område för odlingslotter kan vara på del av Odensvi 2:21 som 
kommunen äger. Området är ca 6000 – 7000 m² och ligger sydost om Statoil, 
ca 30 lotter a 150- 200 m² är möjliga att få till. Dock måste gällande detaljplan 
ändras. Beroende på hur området skall utformas och användas, så får enkelt el-
ler normalt planförfarande användas vid planändringen. Enklare odlingslotter 
kan nog göras med enkelt planförfarande. Om byggrätt skall tillskapas måste 
normalt planförfarande användas. 
 
Frågor som bör diskuteras är; 
skall odlingslotterna bli kolonilotter med stugor etc.? 
vilka storlekar på byggnader? 
skall kommunen ha exv. två varianter på stugor som får byggas? 
hur mycket vägar och parkeringar behövs? 
skall förening bildas för skötsel och ansvar? 
skall VA och vatten dras fram? 
 
 
 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  22(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 

KS § 171   DNR:KF/2006/387 
 
Ärendet bör alltså utredas med intresserade för att få fram så mycket uppgifter 
som möjligt innan man beslutar att gå vidare. Alternativ placering skulle kunna 
vara i Lanhagen, men detta fina område bör sparas för något annat mera all-
männyttigt. 
 
För tillfället finns det inga ekonomiska möjligheter att utreda ärendet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Informera Folkhälsorådet om möjligheten att det bildas en förening för koloni-
lotterna för de intressenter som finns.  
 
Ärendet hänskjuts till budgetarbetet 2009. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
I budgeten för 2009 avsatte kommunfullmäktige inga pengar för tillskapandet 
av kolonilotter i Högsby.  
Motionen är därmed besvarad 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  23(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 172  DNR:KF/2007/312  
 

Motion om cykelväg från Hanåsa backe till Berga centrum 

 Som ett led i Högsby kommuns förebyggande hälsovård, föreslår Sven-Erik 
Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) i motion daterad 2007-09-24, att en 
cykelväg från Hanåsa backe till Berga centrum inom en snar framtid anläggs. 
 
Tekniska utskottet behandlade ärendet på sitt sammanträde 2007-10-24. 
 
Ett förslag på tänkbar sträckning har tagits fram men Tekniska förvaltningen 
har inga medel till GC-väg i budgeten för 2009. 
 
Ärendet hänskjuts till budgetberedning inför 2010 års budget 
 
Tekniska utskottets förslag 
Tekniska förvaltningen översänder upprättat förslag till vägverket för att tas 
med i den nya regionala planen för 2009 
 
___________ 
 
Jonas Erlandsson yrkar avslag på motionen. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
Motionen avslås. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  24(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 173  DNR:KU/2008/126  
 

Öka invånarnas trivsel i kommunen 

Kjell Front (c) yrkade vid kommunstyrelsens sammanträde 2008-04-16, § 95 
att något bör görs för att öka trivseln för kommunens invånare. Hur skapar man 
trygghet för de boende? Hur kan miljön förbättras? Han föreslår att en grupp 
bildas med personer som är intresserade av att ta tag i dessa frågor.  
 
Kommunstyrelsen beslutade att överlämna ärendet till kommunledningsutskot-
tet. 
 
Kommunchefen meddelar att kommunfullmäktige under augustisammanträdet 
kommer att besluta om förslag kring hantering av kommunens folkhälsoarbe-
te/brottsförebyggande arbete. 
 
Vid kommunledningsutskottet sammanträde 2008-08-19 meddelar kommun- 
styrelsens ordförande Ewa Engdahl att en kommuninvånare hört av sig och 
framfört önskemål om att även intresserade privatpersoner ska ges tillfälle att 
vara med i arbetsgruppen. Folke Karlsson föreslår att en representant från varje 
by samt företrädare från tekniska förvaltningen deltar i arbetsgruppen. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Brottsförebyggande rådet ges i uppdrag att arbeta fram en strategi för att öka 
kommuninvånarnas trygghet och trivsel.  
Byarepresentanter och privatpersoner bjuds in att delta i arbetet. 
Förslaget gäller under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag gällande folkhälsoarbetet/brottsförebyggande 
arbetet.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Brottsförebyggande rådet ges i uppdrag att arbeta fram en strategi för att öka 
kommuninvånarnas trygghet och trivsel.  
Byarepresentanter och privatpersoner bjuds in att delta i arbetet. 
Förslaget gäller under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar i enlighet 
med kommunstyrelsens förslag gällande folkhälsoarbetet/brottsförebyggande 
arbetet.  
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  25(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 174  DNR:KU/2008/194  
 

Integration 

Projektledare Robert Ternström har upprättat ”Rapport med målet att utveckla 
och organisera invandrarsamordningen i en strategisk utvecklingsenhet i Högs-
by kommun”. Rapportens mål syftar till att vara ett dokument som kan leda till 
att förbättra och effektivisera invandrarmottagandet och integrationen i Högsby 
kommun. Öka samverkan och organisera kommunens ansvariga förvaltningar 
för att åstadkomma en optimal integration. Dessutom öka kommunens samver-
kan med andra aktörer i samhället för att därigenom ge en bättre bas för motta-
gande och integration. 
 
En ny organisation föreslås för att integration av inflyttade personer/familjer 
ska fungera bättre. Förslaget är att den inflyttade personen/familjen ställs i 
centrum och det bör skapa en miljö där integrationen underlättas. Om inflyttar-
verksamheten förläggs under IFO kan det ge intrycket att kommunen anser att 
inflyttningen är ett socialt problem och detta bör undvikas ända fram till att det 
faktiskt är just ett sådant. Därför föreslås att en inflyttarenhet inrättas som 
kommer att samarbeta med individ- och familjeomsorgen, barn- och utbild-
ningsförvaltningen, omsorgen och kultur- och fritidsförvaltningen, beroende på 
vilka behov som finns eller uppkommer med tiden. Inflyttarenheten kan till en 
början läggas under den strategiska sektorn och redovisar alltså direkt till 
kommunstyrelsen. I stället för att tänka i termer om bidrag bör man tänka i 
termen lön eller introduktionslön från första dagen, som utbetalning till den 
invandrade skall ske. Lönen ska inte vara baserad på några socialbidragsnor-
mer utan ska vara lika för alla vuxna oavsett civilstånd och familjens storlek. 
Introduktionsprogram bör vara baserat på språkinlärning, som snarast skall 
kombineras med praktik eller annan aktivitet. Alltså en individuell plan. 
 
I upprättad personalkalkyl är en halvtids coach, med en beräknad kostnad på 
225 000 kronor/år, en viktig del att behålla. 
 
Vid kommunledningutskottets beredning av ärendet föreslog kommunchef  
Joakim Malmdal att utvecklingsstrategen i den strategiska staben, ska vara den 
som koordinerar i integrationsarbetet.  
 
Diana Bergeskans ansåg, att förslaget att skolans kurator ska vara den som 
kopplas in för att ha kontroll på familjernas allmänna uppträdande och barnens 
väl, inte är rimligt. Skolkuratorn är till för eleverna. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen anser att skolkuratorns ansvar i integrationsarbetet bör be-
gränsas i förhållande till nuvarande skrivning. 
 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 
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 KS § 174    
 
I övrigt ställer sig Kommunstyrelsen bakom upprättad rapport med målet att 
utveckla och organisera integrationsarbetet i den strategiska enheten i Högsby 
kommun. 
 
Kommunchefen ges möjlighet att i samband med kommunstyrelsen i septem-
ber redovisa ytterligare synpunkter på rapporten. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att utse en arbetsgrupp med knytning till den 
strategiska staben. Arbetsgruppen skall ha ansvar för flyktingmottagningen 
fram till dess att den Röttorpska utredningen blir klar. 
 _____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  27(40) 
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 KS § 175  DNR:KU/2008/179  
 

Överenskommelse med Uppvidinge kommun om scanning av fakturor 

 Högsby kommun scannar och behandlar fakturor åt ett flertal kommuner idag. 
Uppvidinge kommun har anmält intresse att nyttja dessa tjänster av Högsby 
kommun. Ett förslag till avtal bifogas denna skrivelse. Uppstart beräknas ske 
per den 1 oktober. Avtalet är indexreglerat med konsumentprisindex. Avtal fö-
reslås skrivas under förutsättning att scanningen ej innebär någon nettokost-
nadsökning för kommunen. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Högsby kommun tecknar avtal med Uppvidinge kommun gällande scanning av 
leverantörsfakturor under förutsättning att det inte föranleder någon netto-
kostnadsökning för kommunen.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
I enlighet med kommunledningsutskottets förslag. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 
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 KS § 176  DNR:KF/2008/193  
 

Fyllnadsval i Kommunledningsutskottet efter Andreas Furuskog 
 

 2008-08-07 lämnade Andreas Furuskog in en avsägelse som ledamot i  
 kommunledningsutskottet.  

 
Kommunstyrelsens beslut 
Som ordinarie ledamot i Kommunledningsutskottet efter Andreas Furuskog  
utses Jonas Erlandsson. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 
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 KS § 177  DNR:SU/2008/12  
 

Utveckling av lokalt anhörigstöd med hjälp av ACTION-modellen 

 Förfrågan i form av ett missivbrev har kommit ifrån Regionförbundet om 
kommunerna i länet vill deltaga i en projektverksamhet med den så kallade 
ACTION-modellen. 
 
Socialtjänsten är positiv till detta och medel är avsatta för ändamålet i stimu-
lansmedlen ifrån Socialstyrelsen. 
 
Socialutskottets beslut 
Socialutskottet föreslår Kommunstyrelsen att kommunen deltager i ACTION – 
projektet under de förutsättningar som ges i upprättad projektplan. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
I enlighet med Socialutskottets förslag. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 
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 KS § 178  DNR:KF/2008/148  
 

Riktlinjer för återbesättningsprövningen av tjänster 

 Kommunstyrelsen fattade beslut den 19 juni 2008, om återbesättningsprövning 
på samtliga tjänster, som en av åtgärderna för att kunna minska på årets      
budgetunderskott. Chefsgruppen har därför utarbetat några enkla riktlinjer till 
förhållningssätt när återbesättning skall prövas: 
 
Återbesättningar av vakanta, lediga tjänster, vikariat etc. på över 3 månader 
skall prövas av chefsgruppen.Berörd chef utarbetar tydlig konsekvensbeskriv-
ning över vad som händer om inte tjänsten tillsätts, vilken inlämnas till verk-
samhetschef.  
 
Återbesättning av vikariat på mellan 1 och 3 månader avgörs av verksamhets-
chef. Konsekvensbeskrivning utarbetas av berörd chef och som lämnas till 
verksamhetschef. 
 
Återbesättning på kortare tid upptill en månad avgörs av närmsta chef. Chefen 
skall dock pröva om vakansen behöver tillsättas eller om man tillfälligt kan 
klara sig utan vikarie i förekommande fall. Återhållsamhet kring återbesätt-
ningar är ledstjärna härvidlag. 
 
Berörda chefer skall föra statistik över hur många återbesättningar man gör och 
inte gör fram till årsskiftet 08/09. 
 
Undantag ifrån återbesättningsprövning gäller nattpersonal och ensam-
arbetande personal (ex personliga assistenter). 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Riktlinjer för återbesättningsprövningen godkännes. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  31(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 179  DNR:KU/2008/60  
 

Internationella frågor 

Ewa Engdahl informerar om Leaderarbetet i Mitt i Småland. Diskussion förs 
mellan medlemskommunerna om nyckel för medfinansieringens fördelning 
samt om det skall införas ett pottsystem eller om beslut om kommunal med-
finansiering skall tas för varje enskilt projekt. Enligt Jordbruksverket och EU är 
grundtanken att Leaderarbetet skall ske med all finansiering i en gemensam 
pott som LAG-ledamöterna sedan själva beslutar om. 

Kommunchefen och kommunstyrelsens ordförande skall delta vid en samman-
komst med Mitt i Smålands medlemskommuner den 26 september. 

Högsby kommuns LAG-ledamöter är Robert Johansson, Bökemåla som repre-
senterar näringslivet, Eva Lindgren, Fagerhult som representerar den ideella 
sektorn samt Kibrom Obkamikael som är ersättare i LAG. Fyllnadsval av      
offentlig LAG-ledamot efter Stefan Carlsson sker vid kommande kommun-
styrelse. 
 

 Kommunstyrelsens beslut 
Informationen om Mitt i Småland godkännes. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  32(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 180  DNR:KU/2008/17  
 

Redovisning av kommunala projekt 

Kommunchefen redovisar de projekt och projektidéer som är aktuella. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen av aktuella projekt godkännes och läggs till handlingarna. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  33(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 181  DNR:KU/2008/7  
 

Redovisning av näringslivsfrågor och företagsbesök 

Ewa Engdahl rapporterar företagsbesök hos Huskomponent i Fågelfors AB, 
Fågelfors Hyvleri AB samt Handelsstaden AB. Dessutom har kommunchefen 
besökt Fågelfors Hattatljé. 

Joakim Malmdal redovisar situationen i Högsby Invest AB. 

Högsby kommun skall delta i Regionförbundets Kinaseminarium kommande 
vecka tillsammans med företagens organisationer. 

Mikael Jonnerby informerar om Dorotea kommuns näringslivspolicy. 

Ewa Engdahl lämnar information om lokala företags behov av industrilokaler.  
 

 Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningen godkännes och läggs till handlingarna. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  34(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 182  DNR:KU/2008/59  
 

Redovisning av aktuella planfrågor 

 Arne Wandin och Johnny Andersson har sammanställt en lista över plan-
ärenden i Högsby kommun. I innevarande års budget finns det avsatt 300 tkr 
för översiktsplanering. Från och med budget 2009 finns det budgeterat 200 
tkr/år för översiktsplaneringar samt 500 tkr/år för exploateringsåtgärder. Det är 
av största vikt att kommunstyrelsen fastställer en prioriteringsordning avseende 
de olika planerna. 
 
Stadsarkitekten Arne Wandin redovisar för Kommunstyrelsen hur översikts-
planarbetet är upplagt och en plan för det fortsatta arbetet.  
 
Kjell Front yrkar på att kommunen bjuder in vindkraftsintressenter för att få 
fart på vindkraftsetableringen i kommunen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Det fortsatta arbetet med översiktsplanen hanteras enligt stadsarkitektens  
förslag och angiven tidsplan. Utskotten ska redovisa sina förslag senast februa-
ri 2009.  
 
En prioritering över vilka planer som kommunen ska arbeta med under 2009 
fastställs. Följande planer prioriteras under 2009-2010:  
Posttorget, Moréns backe, Frövi 1:54, Högsholm 1:39, Hanåsa 15:1 och  
Högsby 7:2. 
 
Kommunledningen får i uppdrag att bjuda in vindkraftsintressenter till  
kommunen. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  35(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 183  DNR:KU/2008/14  
 

Redovisning av byggnationer i kommunal regi 

 Den byggnation som pågår för tillfället i kommunal regi är förberedelsearbete 
med rondellen vid gamla Mejeriet samt ombyggnad av Husebyvägen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Rapporten läggs till handlingarna. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  36(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 184  DNR:KU/2008/15  
 

Redovisning av politiska uppdrag 

Ewa Engdahl rapporterar från Primärkommunala nämndens (PKN) senaste 
möte. En aktuell fråga gäller kommunernas medfinansiering av samverkans-
projekt på regional nivå. PKN:s ståndpunkt är att grundregeln skall vara att 
medfinansiering skall ske utifrån befolkningstal. Primärkommunala nämnden 
har tillsatt en arbetsgrupp för att utreda frågan om kommunernas medfinansie-
ring av samverkansprojekt samt avgifter till regionala organ. 

  
 Kommunstyrelsens beslut 

Redovisningen godkännes. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  37(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 185  DNR:KU/2008/61  
 

Redovisning av delegationsbeslut 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

 Kommunledningsutskottets protokoll från sammanträde 2008-08-18 §§ 109-
111, 2008-08-19 §§ 112-136 läggs till handlingarna. 
 
Utbildningsutskottets protokoll från sammanträde 2008-08-19 §§ 27-33 läggs 
till handlingarna. 
 
Socialutskottets protokoll från sammanträde 2008-06-16, §§ 14-18 läggs till 
handlingarna. 
 
Tekniska utskottets protokoll från sammanträde 2008-08-21 §§ 13-25 läggs till 
handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl enligt 
förteckning daterad 2008-09-04 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunchef Joakim Malmdal enligt för-
teckningar 2008-09-04 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunchef/ekonomichef Joakim Malmdal enligt 
förteckning 2008-08-06 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av tekniskchef Peter Siilak enligt förteckningar  
2008-05-06 läggs till handlingarna. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  38(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 186  DNR:KU/2008/18  
 

Delgivningar 
 
• Protokoll från Regionförbundets Primärkommunala nämnd 
• Smålandsgruppen Leadercheckar 2001-2007 
• Protokoll Kalmar Läns Trafik AB styrelse  
• Cirkulär SKL 08:45 Förtroendevaldas arbetsmiljöansvar i kommuner, lands-

ting och regioner. 
• Länsstyrelsen i Kalmar Län Redovisning av uppdrag 7 i regleringsbrevet för 

2008 angående situationen på bostadsmarknaden, Kalmar län. 
• Organisationen på Miljö- och byggnadskontoret. 

 
Kommunstyrelsens beslut 
Delgivningarna läggs till handlingarna. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  39(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 187  DNR:KU/2008/219  
 

Försäljning av industrimark på fastigheten Hanåsa 15:1 
 

 Kommunen försäljer till köparen Emma Johansson ett markområde om cirka 4 
900 kvm enligt karta från fastigheten Hanåsa 15:1 för att avstyckas till en  

 särskild fastighet.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Upprättat köpekontrakt godkännes. 
_____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 



HÖGSBY KOMMUN  Protokoll  40(40) 
Kommunstyrelsen   2008-09-18 
 
 
 KS § 188  DNR:KU/2008/218  
 

På kommunstyrelsen väckta frågor 
 

 Kjell Front meddelar att han inte kommit åt kallelsen till dagens sammanträde 
då IT-nätet inte fungerat. 
 
Magnus Gabrielsson påtalar att Internetuppkopplingskostnader för de för-
troendevalda är olika.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
Anders Ivansson får i uppdrag att se över rutinerna för kallelsen och de förtro-
endevaldas Internet uppkoppling. 
____ 

____________________________________________________________________________________ 
Utdragsbestyrkande 
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